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Interpelacja w sprawie usunięcia słupów z ul. Wapiennej. 

Zwracam się z prośbą o wykonanie w najbliższym możliwie czasie demontażu i usunięcia 6 

szt. nieużytkowanych od lat 90- tych betonowych slupów oświetlen�owych znajdujących się przy 

odcinku ul. Wapiennej biegnącym za domami studenckimi Politechniki Lubelskiej. Wskazane 

latarnie są od czasu wyłączenia z eksploatacji pozbawione bieżącej kontroli i zaczynają stwarzać 

coraz większe zagrożenie - słupy są przechylone, odpadają z nich także kawałki betonu (fatalny 

stan techniczny potwierdza załączone do interpelacji zdjęcie). W latach ubiegły konieczne było już 

w trybie awaryjnym usunięcie jednego ze słupów przy tej ulicy. 



Jeśli chodzi o stan formalny ww. słupów to został on sprawdzony już kilka lal temu i jest 

zbieżny ze stanem własnościowym niedawno usuniętych po mojej interpelacji słupów z pasa 

drogowego ul. Działkowej tj. brak możliwości ustalenia aktualnego właściciela, brak możliwości 

naprawy z wykorzystaniem do oświetlenia miasta oraz niewątpliwie fatalne walory estetyczne 

(skorodowane wysięgniki, powyrywane osłony wnęk rewizyjnych, itp.). Słupy te zaczynają razić 

swoim wyglądem tym bardziej, że politechnika podjęła się kompleksowych remontów sąsiednich 

akademików. 

Podkreślić należy, że po usunięciu podobnych konstrukcji z ul. Działkowej i planowanym z 

parkingu przy al. Kompozytorów Polskich jest to ostatnie miejsce w pasie drogowym w Lublinie 

z podobnymi słupami. Liczę więc na ich sprawny demontaż i tym samym ostateczne rozwiązanie 

tego problemu estetycznego w naszym mieście. 


